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Es rectifica el 
padró municipal 
de Portbou 
PORTBOU.— La rectificació 
anual del padró municipal 
d'habitants de Portbou, apro
vada en el ple passat amb da
ta de primer de gener, ha fi
xat el padró en 2.018 habi
tants. Aquesta rectificació 
s'ha realitzat a partir de les al
tes i baixes ocorregudes du
rant l'any passat, que han de
terminat un lleuger descens 
de la població, ja que les da
des anterJor;S donaven a Port
bou 2.021 habitants.. 

Massanes 
demana 
subvenció per 
arranjar camins 
MASSANES (Del nostre cor
responsal Pere Garriga).— 
L'Ajuntament de Massanes 
demanarà una subvenció al 
Departament d'Agricultura, 
Ramaderia i Pesca de la Ge
neralitat de Catalunya per tal 
de poder arranjar els camins 
rurals malmesos per les Inun
dacions del 3 d'octubre pas
sat. 

Puigcerdà es dóna 
d'alta a la FMC 
PUIGCERDÀ.— L'ajuntament 
de Puigcerdà, de majoria con
vergent, ha demanat l'alta a 
la Federació de Municipis de 
Catalunya (FMC), agrupació 
que integra bàsicament ajun
taments del PSC i d'esquer
res. Puigcerdà manté, no 
obstant això, la seva afiliació 
a l'Associació Catalana de 
Municipis, controlada per 
CIU. 

S'ha arribat a un consens amb els propietaris 

Les Preses farà la tercera 
fase del polígon industrial 

LES PRESES (De la nostra Redacció, per Salvador 
Gomalat).— Després d'una reunió celebrada dissabte passat, 
en què els propietaris dels terrenys van estar conformes amb 
l'ajuntament, el ple de les Preses va acordar tirar endavant la 
tercera fase d'urbanització del polígon Industrial, que té un 
pressupost de dinou milions de pessetes. En aquesta mateixa 
sessió, s'acordà sol·licitar la unificació del servei de correus a 
la població i s'aprovà el projecte de remodelació de l'edifici de 
Ca les Hermanes. 

L'alcalde de les Preses, Daniel 
Tarradellas, va assegurar que «hi 
ha un total consens amb els pro
pietaris, de terrenys del polígon 
Industrial», abans que el consis
tori aprovés iniciar les obres de 
la tercera fase de la urbanització 
d'aquest polígon, que es va 
començar a construir fa set 
anys. Aquest consens es va 
aconseguir en la reunió que hi va 
haver dissabte passat entre els 
propietaris i l 'ajuntament. 
Aquest polígon és de promoció 
privada, I la fase que es vol 
començar té un pressupost de 
vint milions de pessetes, amb 
una aportació del deu per cent 
de l'ajuntament i la resta amb 
contribucions especials. 

Amb les obres que s'han apro
vat es completarà la urbanitza
ció, amb la portada d'aigua, les 
obres de sanejament, i de cons
trucció de voreres, l'enllumenat 
públic i l'anivellament dels ca; 
rrers. Després d'aquestes obres, 
que es preveu que estaran aca
bades per la tardor, quedarà pen
dent només l'asfaltat dels ca
rrers, pel qual s'ha fixat un ter
mini màxim fins al final de l'any 
vinent, perquè, segons Daniel 

C a l d e s a B a r c e l o n a . - L'exposició Caldes de Malavella: Ma-
nantial de Catalunya es pot visitar fins al nou de març a l'Hivernacle 
del Parc de la Ciutadella de Barcelona. La mostra, organitzada per 
l'Ajuntament de Caldes amb el suport de Vichy Catalan, S.A., es pre
sentà en aquesta població els mesos d'octubre i novembre passats. 
L'exposició explica l'impacte que han tingut les aigües termals a Cal
des des que els romans van aprofitar-les pels banys. Una vintena de 
plafons i 140 fotografies expliquen l'origen de les termes, la comer
cialització, la funció dels balnearis —hi ha una fotografia de cadascun 
dels 43 balnearis existents a Catalunya aquest segle — , a més d'ob
jectes i materials diversos del procés d'embotellament. A la fotogra
fia, l'ami^olla inflable de sis metres. Foto: UrI Cortés. 
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Tarradellas, «no es podien asfal
tar ara, pel perill que els camions 
pesants que hauran de treballar 
en el polígon facin malbé l'as
falt». 

D'altra banda, en el ple es va 
donar compte que la Comissió 
Provincial d'Urbanisme ha ac
ceptat augmentar l'edificabilitat 
del polígon, fins ara del 60 per 
cent, fins a un setanta per cent. 
Aquesta mesura consideren que 
serà beneficiosa a l'hora de ven
dre les parcel.les, que havia es
tat dificultosa fins ara, ja que a 
més de ser parcel.les molt grans • 
— de tres mil i set mil metres 
quadrats—, tenien l'inconve
nient de la poca edificabilitat. 

Unificar eis carters 

En el ple de dijous passat, 
l'ajuntament de les Preses va 
acordar també, demanar que 
s'unifiqui el servei de correus a la 
població. Actualment a les Pre
ses hi ha un sol carter, i dos ba
rris d'aquesta població depenen 
de carters forans, com són el de 
Bosc de Tosca, que depèn de la 
Pinya, i els pisos Vilarrasa, que 
depenen del servei d'Olot. 

Daniel Tarradellas 

L'ajuntament pensa que això re
presenta un inconvenient, i que 
repercuteix en el servei. 

D'altra banda, es va aprovar 
també el projecte de remodela
ció de l'edifici de Ca les Herma
nes, que ha redactat l'arquitecte 
Joan Albesa, i que té un pressu
post de 19 milions de pessetes. 
Aquest projecte, que es vol in
cloure en el pla d'obres i serveis 
d'enguany, preveu l'adequació 
de l'edifici, mantenint les actuals 
estructures, per a les noves fun
cions que haurà d'acollir, com 
són l'ajuntament, el Casal 
d'avis, la casa de colònies i les 
sales polivalents per a diferents 
entitats de la població. 

Les agrupacions 
del PSC al Baix 
Empordà creen 
una coordinadora 
PALAFRUGELL (Del nostre 
corresponsal. Lluís Poch).— 
Vint delegats de les set agru
pacions locals del PSC a la 
comarca del Baix Empordà 
van constituir divendres pas
sat una coordinadora per do
nar suport als cinc represen
tants que els socialistes tin
dran la consell comarcal del 
Baix Empordà. La coordina
dora està formada per dos 
delegats de cada agrupació 
local i pels cinc representants 
socialistes al consell comar
cal. La coordinadora, que 
s'estructurarà internament el 
dia 24, té com a primer ob
jectiu enllestir un programa 
d'actuació comarcal elaborat 
pels socialistes. Els criteris 
bàsics que regiran la coordi
nadora són: fomentar el con
sens per a la constitució del 
consell comarcal, reivindicar, 
a Convergència. I Unió que 
creï un programa d'actuació 
comarcal i que l'executi, i fi
nalment fer una valoració de 
les problemàtiques que hi ha 
en els diferents municipis in
tegrats en aquesta comarca. 

Amb aquest pla d'actua
cions, els socialistes prete
nen que es descentralitziri esl 
serveis i d'altra banda defen
sar els que actualment ja es
tant mancomunats. 

La setamana que ve, el 
PSC de la comarca del Giro
nès té previst presentar el 
seu programa amb vista al 
consell comarcal, i avui és 
previst que ho faci el grup co
marcal socialista del Baix Em
pordà, a la Bisbal. 

UN ALTRE AFAVORIT PELS PREMIS DEL SOBRE-SOU 
DE BANCA CATALANA 

En un dels darrers sorteigs, 
el senyor Heliodoro López 
Murillo, que cobra la seva nò
mina a través de l'oficina de 
Banca Catalana a PALA
MÓS, s'ha vist afavorit amb 
un premi corresporiènt al 
100% del saldo del seu 
compte. A la fotografia, el di
rector de l'oficina, senyor 
JOAN MARÍN CRUANAS, 

en el moment de lliurar el pre
mi al senyor LÓPEZ MURI
LLO. 

El COMPTE SOBRE-SOU 
de Banca Catalana ofereix als 
seus titulars, a més de la pos
sibilitat de doblar cada setma
na el saldo del seu compte, 
préstecs per a l'adquisició 
d'habitatges, crèdits oberts 
fins a 750.000 pessetes, prés

tecs personals fins a 3 milions 
de pessetes, així com les tar
getes de crèdit i una 
assegurança d'un milió de 
pessetes. 

Tots aquests avantatges po
den obtenir-se simplement tot 
domiciliant la nòmina a qual
sevol Oficina de Banca Cata
lana. 
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